
obec Jimlín
Zastupitelstvo obce Jimlín Jimlín, 16. 03. 2022

Zápis z 22. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Jimlín
konaného dne 16. 03. 2022 na Obecním úřadě v Jimlíně Č. p. 7

l. Úvod
a) Zahájení
Veřejné zasedání Zastupitelstva obce Jimlín bylo zahájeno
konstatoval, že dle prezenční listiny je přítomno 7 členů
zasedání je schopno se právoplatně usnášet. Ze zdravotních
Ing. Kateřina Orinčáková.

v 17:30 hod. starostou obce. Starosta
zastupitelstva obce, což znamená, že
důvodů se omluvila Ilona Bakosová a

b) Určení ověřovatelů zápisu
Starosta navrhl ověřovatele zápisu 22. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Jimlín Janu
Baborovou a Jaroslava Krejčíka. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a přítomným
občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje ověřovatele zápisu z 22. veřejného zasedání Zastupitelstva
obce Jimlín Janu Baborovou a Jaroslava Krejčíka.
Č. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

234/22/2022 7 schváleno

C) Schválení programu
Starosta obce navrhl změnu programu spočívající v doplnění bodu č. 3 písm. c) Žádost o podporu
Linky bezpečí z rozpočtu obce Jimlín na rok 2022 a d) Žádost o souhlas zřizovatele s přijetím
účelově určeného finančního daru od WOMEN FOR WOMEN, o.p.s., v rámci jejího charitativního
projektu OBĚDY PRO DĚTI.

l.

2.

3.

Uvoď
a) Zahájení
b) Určení ověřovatelů zápisu
C) Schválení programu
d) Kontrola plnění usnesení
Majetkoprávní dispozice s nemovitým majetkem:
a) Žádost o odprodej pozemků p.č. 126/8 o výměře 440 m2 a p.č. 126/5 o výměře 232 m'

v k.ú. Jimlín dle situačního výkresu v katastrální mapě.
b) Aktualizované znění Smlouvy o zřízení místa zpětného odběru odpadních baterií a

akumulátorů mezi vaší obci/městem/sběmým dvorem a kolektivním systémem
ECOBAT.

Dotace
a) Žádost o dotaci na Výsadbu stromů - individuální projekty na realizaci projektu výsadby

zeleně v katastrálním území: Jimlín ze Státního fondu životního prostředí.
b) Žádost o dotaci na Výsadbu stromů - individuální projekty na realizaci projektu výsadby

zeleně v katastrálním území: Zeměchy u Loun ze Státního fondu životního prostředí.
c) Žádost o podporu Linky bezpečí z rozpočtu obce Jimlín na rok 2022.
d) Žádost o souhlas zřizovatele s přijetím účelově určeného finančního daru od WOMEN

FOR WOMEN, o.p.s., v rámci jejího charitativního projektu OBĚDY PRO DĚTI.
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4. Rozpočet
Uhrada členského příspěvku za rok 2022

5. Diskuze
6. Závěr

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit své stanovisko.
Žádné stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje program 22. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Jimlín.
Č. USNESENÍ . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

235/22/2022 HLASOVANI' 7 schváleno

d) Kontrola plnění usnesení
Starosta informoval zastupitele, že všechna usnesení ze zasedání Zastupitelstva obce Jimlín
konaného dne 15. 12. 2021 byla splněna.

2. Majetkoprávní dispozice s nemovitým majetkem

a) Žádost o odprodej pozemků p.č. 126/8 o výměře 440 m' a p.č. 126/5 o výměře 232 m' v k.ú.
Jimlín (příloha č. 3 zápisu)

Starosta informoval zastupitele o opakované žádosti Václava Trubače Žádost o odprodej pozemků
p.č. 126/8 o výměře 440 m2 a p.č. 126/5 o výměře 232 m2 v k.ú. Jimlín dle situačního výkresu
v katastrální mapě. Předkládám Vám tento požadavek p. Trubače znovu, protože, když jsme ho
schvalovali minule, bylo zde řečeno, že prodej ne, ale výměna by možná byla. A já navrhuji výměnu
za pozemek paní Trubačové p.č. 151/4, protože jsem zjistil, že u Opočna, nemáme k protipovodňové
hrázi žádný přístup. Přitom jsme se v zápise z povodňové prohlídky ze dne 30. 09. 2021 zavázali,
že hrázka bude dosypána, následně oseta a poté bude hrázka 2x do roka pravidelně sečena. Když
jsme začali hrázku na konci loňského roku opravovat a dosypávat přijeli Ekostavby na tento úsek
po ,,cestě", která ale není oficiálni cestou, ale je pozemkem paní Trubačové. A tím jsme způsobili
škodu na úrodě paní Mileně Trubačové na pozemcích, které jsou v jejím vlastnictví. A to je důvod,
proč Vám předkládám záležitost znovu. Napadlo mě vyměnit pozemek obce 126/5 s paní
Trubačovou za pozemek 151/4 (téměř stejná výměra) a pokud se oni spolu domluví a budou
souhlasit, tak bych navrhoval jim současně prodat i pozemek 126/8. Před hlasováním byla dána
možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit své stanovisko.

p. Brabec.' prodat určitě ne s tou výměnou si také nejsem zcelajist.
pL Mikovcová.' jak se na výstavbě hráze podílí obec Opočno?
p. Svoboda.' nijak se na výstavbě nepodílL
pí. Mikovcová.' ale obec Opočno tam má část pozemku mezi Hasinou a naším pozemkem. Tak by to
chtělo dořešit.
p. Svoboda.' ano, budu to řešit.
pL Baborová.' navrhuji pověřit starostu projednáním navrhované výměnu a pak uvidíme.
p. Grund.' ano s tím bych souhlasil
p. Červíček.' to by bylo nejlepší, nejdříve se jich zeptejte a uvidíte, jak se k tomu budou stavět.
p. Svoboda.' toje dobrý nápad. Já to s nimi projednám a nyní budeme hlasovat pouze o prodeji tak,
jak mám přjpravené usnesenĹ
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NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín:
l. schvaluje záměr odprodeje pozemků p.č. 126/8 o výměře 440 m2 a p.č. 126/5 o výměře 232

m2 v k.ú. Jimlín,
2. ukládá obecnímu úřadu Jimlín zveřejnit záměr dle bodu l.
Č. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRZEL SE STAV

l 6 O neschváleno
Pro: Svoboda

b) Aktualizované znění Smlouvy o zřízení místa zpětného odběru odpadních baterií a
akumulátorů mezi obcí Jimlín a firmou ECOBAT (přl'loha č. 4 zápisu).

Starosta informoval zastupitele o dosavadní spolupráci s firmou ECOBAT a o předložení
aktualizovaného znění Smlouvy o zřízení místa zpětného odběru odpadních baterií a akumulátorů
mezi obcí Jimlín a firmou ECOBAT, včetně příloh. Důvodem je přijetí zákona č. 542/2020 Sb. o
výrobcích s ukončenou životností. Návrh Smlouvy reflektuje všechny legislativní povinnosti a jejím
podpisem rozšíříme současné služby pro naše občany. Nově je nám nabízeno zajištění spolehlivého
zpětného odběru všech skupin baterií, tedy od monočlánků, přes průmyslové akumulátory až po
autobaterie. Nadále bude ECOBAT zdarina poskytovat sběrné i skladovací nádoby na všechny typy
baterií a zajistí poradenství a servis při kontrole funkčnosti a bezpečnosti míst zpětného odběru.
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit své stanovisko.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín:
1. schvaluje aktualizované znění Smlouvy o zřízení místa zpětného odběru odpadních baterií a

akumulátorů mezi obcí Jimlín a firmou ECOBAT.
2. pověřuje starostu obce podpisem Smlouvy o zřízení místa zpětného odběru odpadních baterií

a akumulátorů mezi obcí Jimlín a firmou ECOBAT dle bodu 1.
Č. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

236/22/2022 7 O O schváleno

3. Dotace

a) Podání žádosti o dotaci na Výsadbu stromů - individuální projekty na realizaci projektu
výsadby zeleně v katastrálním území Jimlín ze Státního fondu Životního prostředí (příloha
č. S zápisu).

Starosta informoval zastupitele o záměru podání žádosti o dotaci na Výsadbu stromů - individuální
projekty na realizaci projektu výsadby zeleně v katastrálním území: Jimlín ze Státního fondu
životního prostředí. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit
své stanovisko.
p. Brabec.' jaký nákladjde za námi?
p. Svoboda.' za námi jde nákup stromů a nějaký systém zavlažovánL výhoda dotace je i ta, že se
nemusí sázet na přesně stanovených místech. Máme vytjpovánu např. náhradní výsadbu v Jimlíně
na polních cestách směrem na zámek, jimll'nský hřbitov atd. Jediné co musíme dodržet je stejné
katastrálni' území. Ta náhradní výsadbapřichází v úvahu hlavně tam, kde by nám majitel sousedního
pozemku nedal s výsadbou souhlas. My totiž musíme dodržet vzdálenost 3m odsousedního pozemku.
pL Mikovcová: nemusí to být i intravilánu obce?
p. Svoboda.' ano, nemusí to být i intravilánu obce
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p. Krtička.' já jsem po přečtení dokumentace nepochopil, v čem přesně spočívá následná péče. Já
mám sjírmou, od které máme dodán traktor, že nám dodá nádrž na stejném podvozku, ja§ má
kontejner na bioodpad a tím ho budeme moci natáhnout na traktor. Bude u toho i čerpadlo na
zalévání a i takovéto zaříZení si budeme moci z této dotace pořídit. Nebo si budeme moci pořídit (ý
stromy se závlahovými vaky. Já bych volil cestu pořízeni" nějaké technikypro snadné zalévání nových
stromů.
p. Grund.' já bych zase spíš pořídil stromy s těmi závlahovými vaky. To je pro (ý stromy velmi
důležité
pL Mikovcová: ten vakje super, protože když tam není tak voda odteče po povrchu
p. Grund.' ano s tím souhlasím, určitě by to chtělo stromy i s těmi závlahovými vaky
p. Svoboda.' nejvíce se těším na třešňovou alej podél cesiy od železničnízastávky na zámek
pL Mikovcová." tam zrovna vidím veliký, protože když tam vjede zemědělská technika, tak n' koruny
stromů očeše.
p. Svoboda.' ano vím, že to bude problém, proto se musíme se zemědělci nějak rozumně dohodnout.
Stejnýproblém bude ipanem Davidem na cestě do mlýna. Snadse s ním nějak rozumně dohodneme.
pL Mikovcová: tam bude také problém katastru. Myslím, že tam uje to katastr Opočna.
p. Svoboda.' to si nemyslím, protože to ověřoval projektant, ale raději si to ještě zkontroluji. Nejvíce
se se bál, co mi řeknete na tu náves, ale tam (ý stávající stromyjsou opravdu na hraně životnosti.
p. Brabec: to chceš vykácet stávající stromy a pak zasadit nové?
p. Svoboda.' ne tam právě ne. Tam by se zasázely nej>rve stromy nové a ažjim n' stávající začnou
překážet, tak by se teprve postupně pokácely.
pL Baborová.' takže to je dotace 250 tisíc korun na Zeměchy, dalších 250 tisíc korun na Jimlín a
budeme ještě něco doplácet?
p. Svoboda.' pokudjde o spoluúčast, tak ta žádná není Je to sto procentnídotace, ale náklady něiaké
určitě budou. Musíme si (ý stromy zasázet. Někde bude možná i nějaké příprava terénu. Je pravda,
že tu dotaci přjpravujeme už delší dobu, takže jsme si už dost stromů vykáceli a přjpravili si tak
terén pro stromy nové, ale jeden terén, který budeme muset určitě připravit je plocha naproti
Honzovi Grundovi a p. Šmídovi. Tam musíme vykácet ten stávající porost a přjpravit terén pro
novou výsadbu. Takže touto formou nás to bude také něco stát i když předpokládám, že si toho dost
uděláme sami.
p. Grund.' ajak to vychází časově? Vysázet 100 stromů to bude nějakou dobu trvat.
p. Svoboda.' dotace je již otevřená a přidělení trvá cca 2 měsíce od podání žádosti. Tato dotace je
otevřená až do konce roku 2023, ale do kdy odpřidělenídotace budeme musetstromy vysadit nevím.
To musím zjistit.
pL Mikovcová.' chtěla jsem se zeptat, jak to bude s vysázením stromů u silnice na pozemcích SŮS.
p. Svoboda.' kde přesně myslíš?
pL Mikovcová.' třeba nad tou plynovou nádržL
p. Svoboda: tam je to doplnění kaštanů do stávajícího stromořadl: tak jsem tam nepředpokládal
žádné problémy ze strany SŮS.
pL Mikovcová: jájsem přesvědčená, že zasadit nové stromy do stejné řady ti už SŮS nedovolL
p. Svoboda.' uvidíme. A také chceme pokácet kaštany u silnice hned u křižovatky a místo nich zasadit
ořešáky k těm stávajícím.
pL Mikovcová.' (ý tam vysázel Míra Trubač, ale (ý už nejsou u silnice, ale dole.
p. Svoboda.' ano to vím. Ty nové taky chceme vysadit dole.
p. Grund.' ale musíme tam dole zachovat cestu pro pěšL Je dost využívaná.
pL Mikovcová." musíš si zase dát pozor, najakém pozemku budeš sázet.
p. Svoboda.' ano to určitě.
p. Brabec: je výhoda, že nemusíme dodržet přesně projekt a můžeme stromy vysadit i jinde ve
stejném katastru.
pí. Mikovcová.' chtěla bychještě upozornit na problematiku vůbec nějaké stromy sehnat. Kdyžjsem
sháněla lý dvě llí)y před hřbitov, tak jsem opravdu měla co dělat. Vzahradnictvích mají docela
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omezený výběr afakt to bylo náročné. Navíc odborníci říku/í že sázení stromů na podzimje daleko
rizikověl'šl: protože máš tendenci je zapomenout zalévat. Když je vysadíš na jaře, tak si logicky
uvědomíš, že je potřeba doplnit závlahu, ale na podzim se na to velmi často zapomíná a většinou (y
podzimní výsadby uschnou.
p. Grund.' na podzim můžou zase zmrznout.
pL Mikovcová.' právě, že daleko častěji uschnou, než zmrznou. Upozorňuji na to, že zaléváníje fakt
velký problém.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje podání žádosti o dotaci ze Státního fondu životního
prostředí, výzvy 4/2021 Výsadba stromů - individuální projekty na realizaci projektu výsadby
zeleně v katastrálním území: Jimlín.
Č. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

237/22/2022 7 O O schváleno

b) Podání žádosti o dotaci na Výsadbu stromů - individuální projekty na realizaci projektu
výsadby zeleně v katastrálním území: Zeměchy u Loun ze Státního fondu životního
prostředí (příloha č. 6 zápisu).

Starosta informoval zastupitele o záměru podání žádosti o dotaci na Výsadbu stromů - individuální
projekty na realizaci projektu výsadby zeleně v katastrálním území: Zeměchy u Loun ze Státního
fondu životního prostředí. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a přítomným občanům
sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje podání žádosti o dotaci ze Státního fondu životního
prostředí, výzvy 4/2021 Výsadba stromů - individuální projekty na realizaci projektu výsadby
zeleně v katastrálním území: Zeměchy u Loun.
Č. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

238/22/2022 7 O O schváleno

c) Žádost o podporu Linky bezpečí z rozpoČtu obce Jimlín na rok 2022 (příloha č. 7 zápisu).
Starosta uvedl, že zastupitelé k tomuto bodu obdrželi před zasedáním jako podklad žádost o
pokračování podpory Linky bezpečí z rozpočtu obce Jimlín na rok 2022. Jedná se o žádost na
poskytnutí finančního příspěvku ve výši 1 000,- KČ, kterou jsme obdrželi dne 10. 3. 2022. Před
hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.

pL Baborová: v minulosti jsme na linku bezpečí dávali l 000,- KČ.
p. Brabec.' ano potvrzuji, že jsme na linku bezpečí dávali l 000,- KČ.
p. Svoboda.' také souhlasím s l 000,- KČ, takpojdjne hlasovat.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín souhlasí s poskytnutím finančního příspěvku ve výši 1 000,- KČ
z rozpočtu obce Jimlín na rok 2022 na Linku bezpečí dle předložené žádosti.
Č. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

239/22/2022 6 O 1 schváleno
Zdrželi se: Krejčík
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d) Žádost o souhlas zřizovatele s přijetím účelově určeného finančního daru od WOMEN FOR
WOMEN, o.p.s., v rámci jejího charitativního projektu OBĚDY PRO DĚTI. (příloha č. 8
zápisu).

Starosta uvedl, že obdržel před zasedáním žádost ředitelky Základní školy a Mateřské školy
Zeměchy, ve které žádá o souhlas s přijetím účelově určeného finančního daru od WOMEN FOR
WOMEN, o.p.s., v rámci jejího charitativního projektu OBĚDY PRO DĚTI. Před hlasováním byla
dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.

pL Krtičková.' v té žádosti jde o to, že vy jako zastupitelé souhlasíte s přijetím sponzorského daru.
Dnes mi volal p. Kabát, že na zámku má ubytované rodiny z Ukrajiny a jsou tam dvě děti, které
bychom mohli umístit v naší základní škole První je dítě pětileté, tak budeme řešit, zda ho chtějí
umístit do přl>ravné třídy. Druhé dítěje školou povinné a můžeme získat organizaci WOMEN FOR
WOMENpro lýto děti získat obědy zdarma. Částka tam není proto, že my nevíme, kdy oni nastoupí
do školy. Původně měli přijít dnes, ale vyřizovali si doklady na úřadu práce a přijdou zítra. Navíc
děti z Ukrajiny mohou přibývat a vy můžete organizaci WOMEN FOR WOMEN žádat o dotace
průběžně. Proto jsme chtěli využít dnešního zastupitelstva a vlastně jde pouze o schválení
zastupitelstva, že každý jínanční dar na obědy zdarma od této organizace přijímá. Žádné finanční
závazky tím obci nevznika/L Do žádosti se ani neuvádí jména dětí uvedete tam pouze částku od
nástupu do konce roku, a když nastoupí další dítě, pošlete na organizaci WOMEN FOR WOMEN
další žádost a vyjako zastupitelé byste se museli opět sejít a schvalovat přijeti' dalšího daru.
p. Svoboda.' tak jsme vymysleli takovéto obecné znění návrhu usnesenl: kde zastupitelstvo obce
Jimlín obecně souhlasí s přijetím účelově určeného jínančního daru od WOMEN FOR WOMEN a
ZŠ tak může přijímat další děti a jínanční dary na obědy zdarma pro lýto děti, aniž bychom se při
každé takové změně museli opět scházet.
pí.' Baborová.' já souhlasím, my spolupracujeme s organizací WOMEN FOR WOMEN a získáváme
tak obědy pro děti zdarma dlouhodobě. Tato organizace není nová, ale existuje již dlouhá léta.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín souhlasí s přijetím účelově určeného finančního daru od WOMEN
FOR WOMEN, o.p.s., v rámci jejího charitativního projektu OBĚDY PRO DĚTI pro Základní
školu a Mateřskou školu Zeměchy, okres Louny, příspěvkové organizace, IČ 706 983 76, dle
l?ředložené žádosti.
C. USNESENÍ HLASOVÁNÍ, PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV
240/22/2022 7 schváleno

4. Rozpočet

Úhrada členského příspěvku za rok 2021
Starosta informoval zastupitele, že podle usnesení Shromáždění delegátů ČKAIT ze dne 12.9.2020
a podle zákona c. 360/1992 Sb., § 12 odst. 7 a Profesního a etického řádu ČKAIT § 6 odst. 5 písm.
a) je nutné uhradit členský příspěvek za rok 2021 ve výši 3 000,- KČ. Před hlasováním byla dána
možnost zastupitelům a přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno
nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:
Zastupitelstvo obce Jimlín schvaluje úhradu členského příspěvku za rok 2022 Ing. Vladimíru
Svobodovi ve výši 3 000,- kč.

Č. USNESENÍ . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV
241/22/2022 HLASOVANI' 5 O 2 schváleno

Zdrželi se: Svoboda, Mikovcová

6



4. Diskuze
p. Svoboda.' dnes jsem dostal email přímo od starosiy Loun, že na základějednání krizového štábu
máme do pátku 18. 03.2022 do 08.'00 hod. zaslat vyplněnou tabulku ,,Nouzové ubytování ORP", v
níž budou uvedeny návrhy na nouzové ubytování- tzn. ubytování na omezenou dobu, dokud nebude
zajištěn jiný druh ubytovánL Nouzové ubytováníje předběžně zvažováno cca na l měsíc, vzhledem
ke komfortu ubytovaných. Důvodemje neustále se zvyšu/i'cípočet uprchlíků přicházeji"cíz Ukrajiny
a máme vytPovat následu/íci' nouzové iýpy ubytovánL Jedná se zejména o tělocvičny, sály, ubytovny
pro brigádnl'ky, sokolovny, tábory, apod. Píší, že prostory nemusí být nutně vybaveny lůžky, lýto
budou v nouzi dodány ze skladů státu či HZS, je však důležité, aby byly dostupné toaleiý, sprchy a
alespoň základní možnost úpravy potravin. V tomto e-mailu se dále píše, že nebude-li ubytování
vytipováno, budou zřejmě členové krizového štábu v Lounech pod vedením p. Ovšonky postupovat
dle místních znalostí a jim známé kapaci(y možného ubytování na KÚÚK zašlou i bez našeho
návrhu. Současně starosta Loun píše, že věří, že to nebude nutné a návrh na nouzové ubytování za
ORP Louny připravíme ve vzájemné spolupráci. Tolik e-mail pana staros(y Mgr. Pavla Jandy. A my
nyní k tomu musíme zaujmout nějaké stanovisko. A já si myslím, že úplně v krajní nouzi by se dala
použít naše sokolovna. Toalety tam jsou, sprchy jsou v kabiněfotbalistů sice v hrozném stavu, ale
fungujL Pokud bychom koupili, nebo od někoho dostali nějakéfunkčníspotřebiče do kuchyňky, která
není v současné době provozuschopná, tak by tato naše sokolovna výše uvedené parametry mohla
splňovat.
pL Mikovcová.' do sokolovny nemůžeš nikoho ubytovat. Hlavněji nevytopíš tak, aby se tam dal někdo
ubytovat.
p. Brabec.' a musíme něco nabídnout, nebo nemusíme?
p. Svoboda.' to nevím, ale pokud bychom se na možnosti ubytování v sokolovně, po ně/'akých
rekonstrukcích dohodli, tak bychji k ubytování nabídl.
pL Baborová.' to ale nemůžeš, protože máš na sokolovnu nájemní smlouvu a víš dobře, že členové
sokola tuto sokolovnu využívajL A obec nemůže tuto nájemní smlouvu porušovat.
p. Svoboda.' ano to je pravda a současně sokolovna slouží pro výuku tělesné výchovy pro základní
školu v Zeměchách. Ale přesto chci možnost ubytování řádně projednat. Protože je tu i možnost,
tyto naše aktivi(y přerušit a nabídnout sami prostory k havarijnímu ubytování ukra/'inských matek a
dětL
pL Mikovcová.' vždyt'tam by se ani nikdo neosprchoval. Umíš si představit, že se tamjde osprchovat
matka s malými dětmi. Vždyt'jsou to sprchy ve fotbalové kabině ajsou v hrozném stavu.
p. Krtička.' já bych odpověděl v tom smyslu, že případné ubytování lze nabídnout, ale bez
odpovídaj'ícího sociálního zařízenL
pL Baborová.' musel bys napsat, že tam není možnost sprchování.
pL Mikovcová.' já bych uvedla, že nemáme žádný vhodný prostor.
p. Červíček: když nenabídneme sokolovnu, mohli by být ubytováni dočasně i v hasičárně.
p. Svoboda.' to si nemyslím, protože prostorje to daleko menší, vytápění dřevem v krbu by asi také
nevyhovovalo a hlavně tam nemáš vůbec žádné sprchy na rozdíl od hrozných sprch v sokolovně.
pL Baborová.' v případě, že bychom chtěli nabízet možnost ubytování v sokolovně, tak bych tam ale
rovnou přiložilafotogra/íe nevyhovujícího sprchování.
p. Grund.' já bych to nenabízel a napsal, že nemáme žádný vhodný prostor.
pL Mikovcová.' já to už říkala. Podle mne opravdu nemáme žádný vhodný prostor.
pL Baborová.' já se také opakuji, napsala bych, že z důvodu uzavřené nájemní smlouvy a výuky
tělesné výchovy zš v sokolovně nemáme žádný vhodný prostor k ubytovánL
p. Brabec.' také se připojuji a souhlasím, že nemáme žádný vhodný prostor k ubytování. Vpřl>adě,
že by tento,prostor vybrali k ubytování sami, máš argument, že je pronajatá a probíhá zde tělesná
výchova zs.
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p. Svoboda.' ano děkuji Vám za názory a odpovím, že nemáme žádné vhodné prostory.
p. Svoboda.' Dalším bodem, který bych zde chtěl projednat je problematika mezi obcí Jimlín a
rodinou Mackeových z Loun, kteří vlastní tu vilu, v kopci po levé straně silnice, když vyjíždíte na
Louny.
pí. Mikovcová.' jen pro upřesnění, je to ta vila mezi rodinou Vančurových a paníHoloukovou. Určitě
si všichni vzpomínáte na tu historii s lípou.
p. Brabec.' na to si moc dobře pamatuji, to jsem řešiljako místostarosta ijá.
p. Červíček: na to si pamatujeme všichni, jak chtěli opravit celou branku.
p. Svoboda.' tak ted'už všichni víme kde toje. A já mám s rodinou Mackeových pouzejedinýproblém,
kromě hřbitova, který ale řeším sám. Tím problémem je sekání trávy, ale především likvidace této
posekané trávy. Jedním z problémů je četnost sekání. Z minulosti je dohodnuto, že jim budeme
obecní pozemek předjejich vilou sekat dvakrát do roka. To samozřejmě nestačí a tak si to sekají
stále sami a mě obviňujl: že ani tu periodu dvakrát do roka nedodržuji. Ale ani s tím nemá problém
a budu to řešit sám. Tem hlavníproblém spočívá v likvidaci té posekané trávy. Pan Macke nakládá
posekanou trávu na kolečko a vozí to přes silnici, kam to zvrhává do příkopu hned vedle křížku,
který je tam umístěn. Projednával jsem s nimi variantu, aby to dávali do modrých kontejnerů na
odpad, jako každý jiný občan v obci, ale to dělat nebudou, protože kontejnery jsou daleko. Další
mnou nabízenou variantou bylo, aby to vozili na místo, kde na silnici navazuje cesta ke kompostárně,
cožje daleko blíže. Tam bychom to uměli zlikvidovat. Ale i toto odmítail: že toje pro ně stále daleko.
Chcijim nabídnout, že jim tam přistavím ten modrý kontejner, vždy když přijedou sekat, ale určitě
narazím na problém, kum ho tam dát a předpokládaný požadavek okamžitého odvozu po posekání.
Navíc paní Mackeová tvrdl: že se s ní nechci setkat, ale vždy, kdyžjí nabídnu něiaký termín, kdyžje
zde, tak zrovna nemá čas. Přiznám se, že si nevím rady.
pL Mikovcová.' s paní Mackeovou se nikdy nedomluvíš. Problémyjsme měli v minulost i spolu.
p. Svoboda.' já vím, ale opravdu nevím co s tím. Přiznám se, že kdyby bylo po mém, tak bych asi
rezignoval. At' si to naproti k tomu křížku vozí pořád dál, snad nám kvůli tomu nespadne. A až
hromada dosáhne úrovně silnice, tak to možná bude řešit SŮS, nebojednou za rokzastavíme provoz
na silnici lltřídy a nějak to uklidíme sami. velkýproblém v tomto směru mám s p. Martáškem. Jemu
se to nelíbí a nutí mne, abych to oznámil na životní prostředí do Loun a řešil stížnosti' na rodinu
Mackeových, kteří nám podle p. Martáška tímto jednáním zakládají na obci nepovolenou skládku.
Mě se do tohoto sporu jít nechce a tak to s oběma stranami neustále řeším. Pana Martáčka
přesvědčuji, aby to po nich uklízel, ale on tvrdl: že v tomto nepřehledném místě, na silnici druhé
třídy nemůže stát s traktorem a likvidovat posekanou trávu naházenou Mackeovými do příkopu. Já
zase nemám odvahu mu to nařídit. A tak spor mezi p. Martáškem neustále graduje. Ted' naposledy
v pondělí 14.3.2022 zasahovala na místě i policie, kterou přivolala paní Mackeová. Navzájem po
sobě házeli nějaké předměý a p. Martášekjim údajněsprostě nadával a vyhrožoval. Na doporučení
policiejsem paní Mackeové zavolal a poprosilji o schůzku, ona však řekla, že už nemá čas, protože
jde zrovna na autobus, že to necháme na příští jýden. Kdyžjsem pak asi za hodinujel do Loun, viděl
jsem paní Mackeovou, jakjde teprve na autobus. A takje to stále. Na dnešní zastupitelstvo jsemji
zval, ale nemohla přijít. Jen stále opakuje, že já se s ní nechci sejít. Nevím už si s ní rady.
pL Mikovcová.' ten vztah mezi obcí Jimlín a paní Mackeovou je už tak nahlý, že už to asi nedáš
dohromady. Nešlo by tam někam postavit kompostér a at' tu posekanou trávu dávají do tohoto
kompostéru?
p. Červíček: to je dobrý nápad, zkus tam někde najít kus obecního pozemku, kum by šlo ten
kompostér umístit.
p. Svítek: ten tam asi dlouho nezůstane, ten určitě někdo ukradne.
p. Svoboda.' tak ho zkusíme nějak zabezpečit. Zabetonovat něiaký kůl do země a něl'akým řetězem
ho ke kůlu přidělat.
p. Červíček: nebo můžeš použítfotopast.
p. Grund.' to jsem zvědavý, jakpak budeme hledat nějakou osobu v kukle, jak krade kompostér.
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pL Mikovcová.' nebo tam udělat o/íciálně nějakou dřevěnou ohrádku, která by sloužila na ukládání
této posekané trávy.
p. Grund.' když to někde uděláš blízkojejich domu, tak ta tráva bude za chvíli smrdět a zase budeme
poslouchat stížnosti.
pL Mikovcová.' tak tam v tom příkopu naprotijejich domu ta posekaná tráva stejně ležL Takto by to
bylo oficiální místo pro ukládání trávy, které by se třebajednou do roku vyvezlo.
p. Svoboda.' dobře moc děkuji za nápady, zkusím si s tím nějakporadit.
pL Mikovcová.' všimla jsem si, kdyžjsem šla odpily nahoru, tak tam n' stromyjsou už docela silné
a to ochranné pletivo do nich zarůstá.
p. Svoboda.' ano vím o tom. K(tyžjsme nynízpracovávali projek(y na to sázenínových stromů, prošli
jsme všechna tato místa. Dokonce jsem viděl osobně p. Martáškajak to pletivo v některých místech
povoluje. Nechceme hoještě úplně sundávat a tak to možná někde vypadá, že zarůstá do kmene, ale
mělo by být všude povolené. Osobně si to projedu a podám zprávu.
pL Mikovcová.' ještějsem si všimla, že naproti Votavůmjejeden zakrslý strom, který usychá, a který
by chtělo také pokácet.
p. Grund.' já myslím, že užje to domluvené s p. Janichem, který bydlí vedle a slíbil, že ho pokácí.
pL Mikovcová.' když mluvíme o p. Janichovi, víme co se děje na té stráni co má pronajatou?
p. Svoboda.' osobně jsem tam dlouho nebyl, ale od lidí jsem slyšel, že nějaké strom jsou tam
vykácené. Ptaljsem se na to p. Janicha a tvrdl: že byly uschlé. To mi ostatněpotvrdil i p. Martášek.
Také vím, že tam uklidil nepořádek v objemu několika kontejnerů. To je asi vše co vím. Ted' bude
akce ,, uklidíme Česko " a tak se tam asi vydám jako loni a vše si zkontroluji.
p. Červíček.' všimljsem si, že ted'se hodně kácípodobné plochy směrem od Loun.
pL Mikovcová.' ano to je celé předměstĹ tam zmizel skoro celý les.
p. Červíček.' představte si, že bychom to udělali stejně. Kam by se potom měla možnost schovatzvěř,
která tam určitě žije.
p. Svoboda.' tady nás takéjednou čeká ten úkol, o kterémjsemjiž mluvil. Dvakrátjsem za celé svoje
volební období mluvil osobně s p. Jandou, starostou Loun, přičemžjednou byl i zde osobně. Vždy
to bylo kvůli té turistické cestě mezi naší obcí Zeměchy a městem Louny. AŽ dojdou na náš katastr,
tak budou chtít, abychom to udělali z druhé strany a propojily tuto cestu. Maj'íto ijakojeden z bodů
schválený na svémjednánízastupitelstva. Slíbiljsem to a požádal o projekt, abychom se na to mohli
řádně připravit.
pL Mikovcová.' myslíš, že na to budeme mít prostředky? Sami máme ve vsi velké množstvíproblémů.
p. Svoboda.' dosud žádný projekt nedorazil, ale pokud budeme chtít s městem Louny do budoucna
dobře vycházet, tak nás toto nemine.
p. Svoboda: nyní kprojektům, které nás letos čekají ve vsi. UŽje vypsáno výběrové řízení na nová
vrata v obou obcích. Ty budou letos určitě. Máme s Jardou Krejčíkem připraveno výběrové řízení
na další část plynofikace na roky 2022 až 2023. Jedná se o položení plynového potrubí odjednoiy
COOP až k nádraží a dále vlevo podél kolejí, kolem domu paní Mikovcové a pak okolo domu p.
Udržálka až tam, kde je konec III. etapy plyno/íkace. Vrámci IV. etapy bude provedeno propojeni'

plynového potrubíodpřejezdu podzámkem až ke kapličce v Jimlíně. Ne/>ozděii v pondělí 21.3.2022
bude na tuto plyno/íkaci vypsáno výběrové řízenL Další akcí na kterou chci nynípřjpravit výběrová
řízení je realizace místní komunikace od domu paní Votavové k domu p. Uržálka. Rovněž tuto
komunikaci bych rád do konce letošního roku realizoval. Dále bych chtěl informovat o výluce na
trati Cd Louny - Rakovník, kde bude realizována rekonstrukce všech čiyřech přejezdů a přechodů.
Tato výluku by měla být letos v červnu.
pL Mikovcová.' ještějsem se chtěla zeptat na nakloněnou lampu proti sběrně.
p. Svoboda.' ano vím, tam stále čekám na vyjádřeni' pojišt'ovny, zdaji mohu opravit.
pL Mikovcová.' on tu lampu někdo naboural?
p. Svítek.' ano, vyjížděl ode mne, do lampy nacouval a odiel.
p. Svoboda.' ano na to nás upozornil p. Svítek a také nám velmi pomohl s odhalením viníka
pL Mikovcová.' já myslím, že to můžeš začít opravovat hnedpo nahlášení.
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p. Svoboda.' a já vždy čekán na souhlas pojištbvny, že mohu začít s opravou. Proto ještě není
opravena podobně nabouraná lampa u zámku. Vše u pojištbvny prověřím.
p. Krtička.' dokudjsme takto všichni pohromadě, tak bych chtěl poprosit, abychom se všichni snažili
přemluvit rodiče předškoláků, aby nám dali své děti v příštím roce do přl>ravné třídy. Není to proto,
že se bojíme o nedostatek dětL Přípravné třída si udělala dobré jméno, v poradnách o ní vědí a
otevřeme ji určitě i v příštím roce. Problém je, že budeme mít velký počet dětí v mateřské škole a
naší povinnostíjako zřizovatele je, že se musíme postarat o děti místních občanů, kteří chtějí dát
děti do mateřské školky. Tím že některé děti přejdou do přípravné třídy, uvolníme místa pro další
děti v mateřské školce. Bude krajně nepříiemné, pokud se dostaneme do situace, že nebudeme moci
vyhovět místním rodičům s umístěním dětí do mateřské školky.
pL Krtičková.' to se ale velmi pravděpodobně stane. Těch dětí které budou odcházetje málo a když
jsem dostala z matriky počet dětí které by mohly do mateřské školky nastoupit, tak ten převis tady
je zcelajasný. Co zatím víme od rodičů tak se nám v mateřské školce uvolní 5 až 6 míst, ale zájem
bude dvojnásobný. To byl loni hlavní důvod, proČjsme otevřeli přípravnou třídu. Abychom uvolnili
místo v mateřské školce. Hlavní argument místních rodičů je, že když vědl: že nedají děti do školy
do Zeměch, takje nebudou dávat ani do přípravné třídy.
p. Svoboda.' ano je to velilý problém, že nemůžeme navýšit kapacitu MŠ podle potřeby, protože na
to nemáme prostory. Několikrátjsme s pro/ektan(y procházeli budovu školy, abychom našli něiaké
prostory uvnitř budovy a mohli tak navýšit kapacitu, at'ZŠ nebo v krajním případě i něiakým jiným
oddělením MŠ. Ale uvnitř budovy žádné vyhovující prostory nejsou. Na půduje příliš strmé a úzké
schodiště a překáží i né'jaké trámy. Do sklepa je to stejné a navíc chybí dostatečně velká okna.
Realizace prostor uvnitř budovy by byly neúměrně nákladné. Proto loni vznikl projekt na Výstavbu
pavilonu nových učeben na školní zahradě. Bohužel dotaci jsme nezikkali, ačkoli žádost byla
ministerstvem uznána kompletní a bez nedostatků. Důvodem byl omezený počet jínančních
prostředků. Nyníje vypsána velmi zajímavá dotace s alokacíprostředků 2, 74 miliardy Kčzaměřená
na budování kapacit dětských skupin. UŽjsem ověřoval, zda bychom zde mohli využít náš projekt
na Výstavbu pavilonu nových učeben a pravděpodobně by to šlo.
pL Krtičková.' rozumím tomu tak, že dopoledne by mohly prostory fungovat jako druhé oddělení
školky a odpoledne by to bylo jakési volnočasové centrum.
p. Svoboda.' ano tak tomu rozumím a jen by to musela asi provozovat nějaká další skupina lidí
zřízená obcí nebo možná i školou. Podrobnosti zatím zjišt'uji.
pí. Krtičková.' já dám příkladjedné maminky z Postoloprt. Má i nás dítě v přl>ravné třídě a říká, že
kdyby k nám mohla dát příští rok druhé dítě do MŠ, tak nám nechá to první dítě v ZŠ. Řeklajsemji;
že si žádost podat může, ale že jí velmi pravděpodobně nevyhovíme, protože budeme mít veli§
problém s umístěním dětí ze Zeměch a Jimlína. Tak velmi pravděpodobně přijdeme o (yto dvě děti,
cožje škoda, protože maminkaje chce mít zcela logicky na stejném místě.
pL Mikovcová.' jedním problémem jsou peníze, protože projekt bude stát daleko více při dnešních
cenách stavebních prací a materiálu a druhá otázka je, zda vůbec půjde použít ten projekt, aby se
nemusel předělávat.
p. Svoboda.' ano sjínančními prostředky to bude samozřejmě problém. Pokudjde o dokumentaci
tak mám zatím informace, že by se pouze zažádalo o přejmenováníprojektu, nebo spíše, stavebního
povolení ajakési doplnění energetického posudku této nové výstavby.
p. Svítek.' jde spíše o to, že školaje službou pro rodiče, kterou by měla obec zajistit.
pL Mikovcová.' také se navýší peníze na zaměstnance, protože budeš muset určitě přijmout další
pracovníky.
p. Krtičku: peníze na dalšízaměstnance dostaneme podle počtu dětí ze školstvL
p. Svoboda.' nesložitějšíje opravdu sehnat prostředky na spoluúčast.
p. Krejčík: levněji to už nikdy nepostavíš.
p. Svoboda.' ano to jejasné, vše bude rok od roku dražšL To platípro všechny pro/'ekty.
p. Krejčík.' peníze na účtu pouze ztrácejí svou hodnotu.
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p. Svoboda.' naprosto souhlasím, ale musíš tam nějaké mít. Při podávání žádosti o dotaci musíš
čestně prohlašovat, že máš na spoluúčast a některé orgány toto chtějí potvrdit i výpisy z účtů. Za
takovou minimální hranici považuji 2 mil. KČ.
p. Svítek: jak nyní stoupají náklady na energie ve škole?
p. Svoboda.' co se (ýká plynu, tak k žádným dramatickým změnám nedochází a co se týká elektřiny,
tak to nyní řeší V1ádá Brabec. Protože jsme měli školu u zkrachovalé Bohemia Energy, tak jsem
poprosil Vlád'u a on má nyní na starost i školu.
p. Brabec.' ano, tam jsme na tom nyní docela dobře. V době kdyžjsem řešil smlouvy na školu, byly
ceny příznivé a máme cenu na elektřinu pro školu za/íxovanou na tři roky, cožje maximum. A plyn
nevím.
pL Krtičková.' plyn řešíme regulacL Bohužel máme jeden kotel, z kterého topíme i školku a tam
musíme topit více, protože tam spí děti a také dl'ky mateřské školce začínáme dříve topnou sezonu.
Ale snažíme se šetřit, jak to jde. Topenáři řekli, že jediná možnost regulace je uzávěry na
radiátorech, takže je stále otevíráme a uzavíráme podle potřeby. Samozřejmě také hlídáme ceny.
Nedávnojsem koupila plnou nádrž, protože to bylo osvobozeno od daně. Ted' mi volali opět a řekli
mi úplně šílenou cenu, takjsme nakoupili pouze polovinu nádrže, abychom vydrželi do konce topné
sezony.
pL Baborová.' já navrhuji dát zase dětem, které k nám nastupuji' do ZŠ příspěvek, třeba l 000,- KČ.
p. Brabec.' takéjsme se bavili o výměně světel v ZŠ a MŠ.
p. Svoboda.' ano vzpomínám si. To je teď' velice aktuální a stále mi chodí nějaké nabídky. Solární
panely na veřejné budovy, energetické audi(y budov a již zmíněné výměny světel. Jsou na to vše
velmi slušné dotace a takjsem to předal kposouzení Vládbvi, protože si nejsem jist, zda se takové
investice vyplatí u starých nezateplených budov. A sami víte, že jiné nemáme kromě ZŠ a MŠ.
pL Mikovcová.' k tomu mám poznámku, že ta ekologická žárovka má daleko menší životnost, než
obyčejná žárovka a za dva až tři rokyjí budeš za drahé peníze měnit. A má i menší svítivost, alespoň
já mám takovou zkušenost z domova.
p. Brabec.' tak můžeme vzít objekig, které vlastníme a můžeme to nějak posoudit. Ale dopředu si
myslím, že by to bylo nějak extrajínančně výhodné, to si nemyslím. Koupíš hodně úsporné svítidlo,
kdy opravdu energii ušetříš, ale až se rozbije a půjdeme koupit nové, tak za něj dáš tolik, že na to
padnou veškeré úspory za energii. To se může vyplatit ve velkých budovách s velkým množstvím
světel, jako třeba v národním divadle, ale u nás ve škole to nemá téměř žádný význam. A pokudjde
fotovoltaické panely na střechy budov, tak to má určitě smysl na nově budovaných budovách.
Kdybychom prováděli nějakou novou výstavbu, takjsem určitě pro, ale na našich starých obecních
budovách si to neumím představit. A hlavě to musíš hlídat, jestli to vyrábĹ jak to funguje a když to
budeš mít na více objektech, tak se tím budeš muset zabývat a nějaký čas Ti to zabere. Nebo si to

robjednáš u nějakéjírmy, lu ale budeš muset zaplatit. Uplně bez dozoru to určitě nechat nemůžeš.
p. Svoboda.' děkuji Vlád'ovi za shrnutí a doporučuji se touto radou řídit. Budeme-li stavět novou
výstavbu tak určitě ano, na stávajících budovách spíše ne.

Starosta ukončil jednání 22. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Jimlín 19:00 hod.
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Seznam příloh zápisu:
l. PrezenčnĹ listina zastupitelů obce.
2. Prezenční listina hostů.
3. Žádost o odprodej pozemků p.č. 126/8 o výměře 440 m' a p.č. 126/5 o výměře 232 m' v k.ú.

Jimlín.
4. Aktualizované znění Smlouvy o zřízení místa zpětného odběru odpadních baterií a akumulátorů

mezi obcí Jimlín a firrnou ECOBAT.
5. Projektová dokumentace pro realizaci výsadby zeleně v k. ú. Jimlín.
6. Projektová dokumentace pro realizaci výsadby zeleně v k. ú. Zeměchy u Loun.
7. Žádost o podporu Linky bezpečí z rozpočtu obce Jimlín na rok 2022.
8. Žádost o souhlas zřizovatele s přijetím účelově určeného finančního daru od WOMEN FOR

WOMEN, o.p.s., v rámci jejího charitativního projektu OBĚDY PRO DĚTI.

Zápis byl vyhotoven dne 22. 03. 2022

Zapisovatel: Ing. Vladimír Svoboda

Ověřovatelé: Jana Baborová d,, Li. ACďL

Jaroslav Krejčík dne 22 3 Zo tZ

Starosta: Ing. Vladimír Svoboda . ""=L" ,,, 2 2. 3. 2O22

Razítko obce: * Ý *
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